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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  16 april 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen VVD handhaving centrum 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 17 maart 2024 heeft de fractie van VVD schriftelijke vragen gesteld 
over handhaving centrum 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Vindt u op dit moment dat het handhaven op het gebied van 
omgevingsplannen en niet toegestane activiteiten conform vergunning in 
de gemeente Hoogeveen voldoende gebeurt? 
Indien niet, wat is er volgens u nodig om de handhaving voldoende te 
organiseren? 

 
Ja, wij vinden dat er voldoende wordt gehandhaafd. De inzet wordt bepaald 
door de prioritering gesteld in het jaarprogramma vergunningverlening 
toezicht en handhaving.  

 
2. In de Grote Kerkstraat en de Hoofdstraat worden vele nieuwe 
appartementen gerealiseerd die naar ons weten niet aan het 
bestemmingsplan voldoen. Het zijn kleine appartementen/kamers waar 
meerdere mensen verblijven. Dit zijn de signalen die wij als partij 
ontvangen. 
o Bent u ook bekend met deze signalen? 
o Kunt u aangeven hoe er geconstateerd wordt dat er niet volgens het 
bestemmingsplan wordt gebouwd/verbouwd? 
o Kunt u aangeven wanneer er voor het laatst is gecontroleerd bij deze 
vastgoed objecten aan De Grote Kerkstraat? 
o Kunt u toezeggen dat specifiek bij deze twee straten het toezicht wordt 
verhoogd? 

 
Ja, wij zijn bekend met deze signalen. Wij hebben deze signalen laten 
onderzoeken en daar is een enkele strijdigheid met het bestemmingsplan 
uit gekomen. Daar loopt op dit moment een handhavingsprocedure. Er zijn 
dan ook recent controles gedaan bij een aantal panden. Het algemene 
toezicht in deze straten is al tijden verhoogd.  

 
3. Op dit moment hebben wij nog geen coffeeshopbeleid, wel zijn er in 
Hoogeveen twee smartshops. Ons is ter ore gekomen dat bij in ieder geval 
één van de twee softdrugs wordt verkocht. 
o Heeft u deze signalen ook gekregen? 
o Kunt u aangeven hoe hierop wordt gecontroleerd? 

 
Zowel vanuit de politie en de gemeente waren er geen concrete 
aanwijzingen op illegale verkoop van softdrugs. Wel hebben wij uw signaal 
doorgegeven aan de politie, omdat zij het bevoegd gezag zijn. 

 
4. Op 2 november 2023 is de motie: We zien BOA’s graag aangenomen. De 
motie riep op voor een evaluatierapport. Kunt u aangeven wat hiervan de 
status is?  
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Wij willen uw gemeenteraad meenemen in de activiteiten en evaluatie 
daarvan van onze boa's. De vorm waarin we dit doen willen we nog 
bepalen. 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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